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PROTOKÓŁ Nr 40/21 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 24 listopada 2021 r. 

godz. 12.00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KGKiM – 4 członków Komisji: 

 

1. Grzyb Andrzej 

2. Jarosz Janusz 

3. Komorowska Regina 

4. Sobiechowski Wiesław 

 

Nieobecni na posiedzeniu KGKiM –  0 członków Komisji. 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej Wiesław Sobiechowski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Wizja lokalna na terenie miasta.  

  

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. Wizja lokalna na terenie miasta.  

 

Wizja lokalna przy skrzyżowaniu ulic Nadrzecznej i Zielonej w Kamiennej Górze przy 

kładce przecinającej ciek wodny Młynówka. 

 

Komisja złożyła wniosek:  

 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

podczas wizji lokalnej dnia 24 listopada 2021 r. przy skrzyżowaniu ulic Nadrzecznej i 

Zielonej w Kamiennej Górze oceniał stan techniczny mostku przecinającego ciek 

wodny Młynówka. Kładka wykorzystywana jest jako dojazd jedynie do posesji przy ul. 
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Nadrzecznej 10, a właściciel dojeżdża do nieruchomości tylko lekkim samochodem 

osobowym. Mostek służy również, jako przejście pieszo-rowerowe dla mieszkańców 

osiedla przy ul. Jeleniogórskiej. Zdaniem Komisji nie stwierdza się naruszenia 

konstrukcji płyty żelbetowej mostu czyli spękań lub zarysowań. Zaobserwowano 

jedynie naruszenie podmurówki ceglanej. Komisja uważa, że kładka wymaga napraw 

bieżących i nie ma potrzeby wyłączenia jej z eksploatacji z uwagi na zagrażające 

zawalenie się.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Ad.8. Sprawy różne.   

 

Spraw różnych nie było.  

 

Ad.9. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

           Przewodniczący KGKiM 

 

               /-/ Wiesław Sobiechowski 

 

 

  
 

 

 

 

 

 


